

我的電腦突然出現「阻斷通知，您的設備已被暫停網路連線」的阻斷通知

電腦出現「阻斷通知，您的設備已被暫停網路連線」的畫面，表示您目前使用的電腦，有可能發生以下的情況：

- 1.網路行為異常：存在疑似網路攻擊的行為。
如果持續因為此情況被阻斷，請檢查所使用的應用程式設定，已經疑似在攻擊網路。
- 2.超過每日流量上限：超過每日使用網路流量限制。
- 3.管理者阻斷：因為資訊安全事件，由管理者阻斷。

請查看 "[超過限制流量與流量異常清單](#)" 中的 [原因] 及 [異常原因]，來修復您的設備。

"Block notification, your device has been blocked on the Campus Network." web page appears in the browser.

This device has the potential to...

1. Attacker : There is a suspected cyber attack.
2. over traffic : Exceeding the daily usage limit of network traffic.
3. filter by administrator :
An information security incident occurred, which was blocked by the administrator.

Please see the [reson] and [detailed reason] in "[Attack & over traffic listing](#)" to fix your device.

阻斷通知，您的設備已被暫停網路連線

您目前使用的設備 [IP位址 000.000.000.000]

如果 IP位址是10.99.X.X，表示設備尚未認證在校園網路上，請利用"[網路註冊系統](#)"線上註冊設備。

此設備有可能發生...

- 1.網路行為異常：存在疑似網路攻擊的行為。
- 2.超過每日流量上限：超過每日使用網路流量限制。
- 3.管理者阻斷：因為資訊安全事件，由管理者阻斷。

請查看 "[超過限制流量與流量異常清單](#)" 中的 [原因] 及 [異常原因]，來修復您的設備。

Block notification, your device has been blocked on the Campus Network.

Your current device [IP address is 000.000.000.000]

If the network address is 10.99.X.X, it means that the device has not been certified on the campus network, please use the "[Network Registration System](#)" to register the device online.

This device has the potential to...

1. Attacker : There is a suspected cyber attack.
2. over traffic : Exceeding the daily usage limit of network traffic.
3. filter by administrator : An information security incident occurred, which was blocked by the administrator.

Please see the [reson] and [detailed reason] in "[Attack & over traffic listing](#)" to fix your device.

若有任何問題，可洽詢資訊發展處聯合服務櫃檯，分機3515。
If you have any questions, please contact us during working hours. The extension is 3515.